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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 

Protokół 11/2024 
 

XI Sesja Rady Miejskiej w dniu 23 października 2024 r. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy 
Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:50  tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Łukasz Kamiński 
4. Dorota Kłos 
5. Katarzyna Krasuska 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Jan Kurzępa 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Anna Marecka 
11. Michał Mierzwa 
12. Wojciech Mika 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Joanna Otręba 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Edyta Stolarska 
19. Olga Śmietanowska 
20. Ewa Urbańska 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
   
1. Otwarcie sesji 

 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XI sesję.  
 
Na wstępie uhonorowano Jana Dukalskiego, zawodnika UKS Return Piaseczno, brązowego medalistę 
Grand Prix Polski Niepełnosprawnych w tenisie stołowym - wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak 
oraz przedstawiciele Rady Miejskiej złożyli mu gratulacje, życząc kolejnych sukcesów. 
 
Następnie stypendyści Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno na 2025 r. otrzymali dyplomy i gratulacje od 
wiceburmistrz Hanny Kułakowskiej-Michalak oraz przedstawicieli Rady Miejskiej. Stypendia przyznane 
zostały czterem osobom: Natalii Babińskiej – kategoria teatr, Sebastianowi Kuchczyńskiemu – kategoria 
muzyka, Pawłowi Jakuboszczakowi – kategoria historia, Jakubowi Zalasie – kategoria teatr. 
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Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak zgłosiła prośbę o wprowadzenie następujących zmian w 
porządku obrad:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 25/III/2024 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie 
dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace 
renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i drzwi Kościoła 
św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
pieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 
Spółka z o.o. 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do spółki działającej pod nazwą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 
Spółka z o.o. 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.419.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 24 września 2024 r. 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.421.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 24 września 2024 r. 

6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 22.454.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 8 października 2024 r. 

7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady 
Gminy Piaseczno 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 25/III/2024 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie 
dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace 
renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i drzwi Kościoła 
św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
25/III/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla 
Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy 
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Piaseczno - prace renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej oraz odtworzenie zewnętrznych 
odrzwi i drzwi Kościoła św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.1. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
pieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 
Spółka z o.o. 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu pieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 
w Piasecznie Spółka z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.4. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 
niepieniężnego do spółki działającej pod nazwą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 
Spółka z o.o. 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod nazwą Przedsiębiorstwo Wodociągów i 
Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
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Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.5. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.419.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 24 września 2024 r. 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.419.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.28. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.421.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 24 września 2024 r. 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 21.421.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.29. 
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6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 22.454.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
z dnia 8 października 2024 r. 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 22.454.2024 Kolegium Regionalnej 
Izby Obrachunkowej z dnia 8 października 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.30. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady 
Gminy Piaseczno 
  
Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie powołania opiekuna 
Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Wprowadzono w pkt. 6.31. 
  
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
  
1) Protokół nr IX z dnia 18.09.2024 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
  
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr IX z dnia 18.09.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Protokół przyjęto. 
 
2) Protokół nr X z dnia 9.10.2024 r. 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
  
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu nr X z dnia 9.10.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Protokół przyjęto.  
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak przedstawiła sprawozdanie z działań podejmowanych w 
okresie między sesjami, w którym poinformowała o ważnych wydarzeniach w Gminie: 
 

• Bieżące spotkania z interesantami, przyjmowanie skarg, wniosków, uwag związanych z realizowanymi 
inwestycjami 

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy i współpraca z wydziałami urzędu 

• Spotkania w sprawie przygotowania projektu budżetu na rok 2025 

• Spotkania z przedstawicielami sąsiednich gmin w sprawie realizacji wspólnych przedsięwzięć oraz 
zarządem Powiatu Piaseczyńskiego 

• Spotkania z mieszkańcami, wybór sołtysa Wólki Kozodawskiej oraz omówienie spraw bieżących sołectwa 

• Zebranie wiejskie w Woli Gołkowskiej 

• Zebranie z mieszkańcami Jesówki i Bobrowca 

• Walne zgromadzenie członków Stowarzyszenia Metropolia Warszawa – burmistrz Daniel Putkiewicz 

• Konferencja „Rola polskich samorządów w obronie ludności i obronie cywilnej w świetle wojny w Ukrainie” 
– wiceburmistrz Hanna Kułakowska-Michalak 

• Spotkanie burmistrzów z wojewodą w sprawie ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej 
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• Inauguracja roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

• Gminna Olimpiada Młodzieży Szkolnej i Bieg Złotych Liści 

• Podpisanie umowy dotyczącej likwidacji azbestu z Funduszem Wojewódzkim Ochrony Środowiska 

• Live burmistrza z mieszkańcami na Facebooku 

• Uczestnictwo w radach nadzorczych PCU oraz SIM Mazowsze – burmistrz Daniel Putkiewicz 

• Uroczystość 50-lecia zawarcia związku małżeńskiego 

• Uroczyste wręczenie nagród im. Kierbedziów 2024 – burmistrz Daniel Putkiewicz 

• Międzypokoleniowa narada klimatyczna organizowana we współpracy z Młodzieżową Radą Gminy 
Piaseczno 

• Spotkanie z byłymi pracownikami Zelosu, Polkoloru i Laminy 

• 15-lecie istnienia PWiK Piaseczno 

• XVI festiwal Musica Classica 

• Kiermasz jesienny w Józefosławiu 

• 100-lecie Szkoły Podstawowej w Głoskowie 

• 50-lecie Przedszkola nr 4 oraz nadanie nazwy „Fabryka Przygód” 

• XXII Samorządowe Forum Kapitału i Finansów w Katowicach 

• Senioralny przegląd talentów i wybory Miss Senior Piaseczno 2024 

• IX Festiwal Pięknej Książki 

• Koncert zespołu Dżem na zakończenie lata 

• Obchody Dnia Nauczyciela – pani wiceburmistrz podziękowała nauczycielom oraz obsłudze administracji 
za ich pracę 
 
 4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 18.09.2024 do 23.10.2024 r. 
 
20.09  

• Jubileusz 50-lecia Przedszkola nr 4 w Piasecznie wraz z nadaniem nazwy „Fabryka Przygód” 

• Jubileusz 50-cio i 60-lecia pożycia małżeńskiego kilkunastu par, z Wiceprzewodniczącą Magdaleną 
Woźniak 

 
21.09  

• Przegląd Talentów i Wybory Miss Senior w Przystani pod Klonami Piasecznie – z 
Wiceprzewodniczącymi Magdaleną Woźniak i Piotrem Obłozą oraz radnymi Izabellą Górzyńską, Edytą 
Stolarską, Maciejem Dłużniewskim i Piotrem Sędziakiem 

• 9 Festiwal Piękniej Książki w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym, z Wiceprzewodniczącą 
Magdaleną Woźniak 

 
22.09 – Rozpoczęcie XVI Międzynarodowego Festiwalu Musica Classica koncertem w Kościele pw. Św. 
Józefa Opiekuna Pracy w Józefosławiu 
 
23.09 – spotkanie z burmistrzem i mieszkańcami ul. Piaskowej w temacie organizacji ruchu – 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
 
24.09 – spotkanie z dyrekcją przedszkola przy ul. Wyspiańskiego w temacie organizacji ruchu – 
Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
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25.09 – Konferencja Regionalna „Rozwój Mazowsza w kontekście 20-letniej obecności Polski w Unii 
Europejskiej” w Konstancinie-Jeziornie 
 
26.09 – Konferencja dotycząca Finansowania Inwestycji Gminnych organizowana przez Miasto Marki i 
Mareckie Inwestycje Miejskie, z radnym Arturem Maickim 
 
27.09  

• Spotkanie z I Sekretarzem Ambasady Ukrainy w Rzeczpospolitej Polskiej, Panią Larysą Sydorenko, w 
Szkole Podstawowej nr 1 

• Wystawa „Ojciec i Syn” Ryszarda i Adama Tyszeckich, z Wiceprzewodniczącymi Magdaleną Woźniak 
i Piotrem Obłozą oraz radnym Izabellą Górzyńską, Edytą Stolarską i Piotrem Sędziakiem 

 
30.09  

• Konferencja „Rola polskich samorządów w ochronie ludności i obronie cywilnej państwa w świetle 
wojny w Ukrainie” w Senacie Rzeczypospolitej Polskiej 

• Spotkanie z burmistrzem, projektantem i urzędnikami w temacie przebudowy ul. Sienkiewicza i 
zachowania starych topól - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

 
02.10 – Inauguracja Roku Akademickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Centrum Edukacyjno-
Multimedialnym 
 
07-08.10 – XXII Samorządowe Forum Kapitału i Finansów w Katowicach 
 
09.10 – sesja nadzwyczajna 
 
11.10 – 100-lecie Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Głoskowie, z Wiceprzewodniczącymi 
Magdaleną Woźniak i Piotrem Obłozą oraz radnymi Dorotą Kłos, Anną Marecką, Olgą Śmietanowską i 
Michałem Rosą 
 
12.10  

• Dzień Seniora organizowany przez Rejonowy Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Przystani 
pod Klonami w Piasecznie, z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą 

• 12 Bieg Złotych Liści w Parku Miejskim w Piasecznie, z Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą oraz 
radnymi Izabellą Górzyńską oraz Eweliną Wójcik 

 
15.10  

• Powiatowy Dzień Nauczyciela organizowany przez Związek Nauczycielstwa Polskiego 

• Wręczenie nagród Burmistrza nauczycielom i dyrektorom przedszkoli i szkół, z radną Dorotą Kłos 

• Spotkanie z Towarzystwem Przyjaciół Zalesia Dolnego - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
 
18.10  

• 15-lecie istnienia spółki Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie 

• Udział w przekazaniu i transporcie mebli – daru od prywatnego darczyńcy z Warszawy na rzecz 
Muzeum Piaseczna - Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  
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19.10 – spacer Żydowska Pamięć Piaseczna wraz z odsłonięciem rzeźby na terenie dawnej synagogi w 
Piasecznie 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 
kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym, ostatnio w sprawie uporządkowania 
cmentarza wojennego przy ul. Klonowej i wykonania tam tablicy informacyjnej, dokumentacji 
dotyczącej renowacji rzeźby Nepomucena na kościele św. Anny oraz omówienie tablic historycznych 
dla Złotokłosu. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
współpraca z Burmistrzem oraz Biurem Rady Miejskiej, spotkania z mieszkańcami. 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały 
  
1) W sprawie zmiany uchwały Nr 25/III/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 maja 2024 r. w sprawie 
przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej 
oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i drzwi Kościoła św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 25/III/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 22 maja 2024 
r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno - prace renowacyjno-konserwatorskie elewacji wschodniej 
oraz odtworzenie zewnętrznych odrzwi i drzwi Kościoła św. Anny w Piasecznie (GEZ 135) 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta.  
 
2) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały z autopoprawką po zmianie na dzień 
22.10.2024 r.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji dla projektu uchwały z autopoprawką 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej  
 
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
3) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 
r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały z autopoprawką po zmianie na dzień 
22.10.2024 r. 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 23.10.2024 r. - po zmianie na dzień 22.10.2024 r. 

        

Dochody       

          
Lp
. 

Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 801 80101 0970 KB 20,00 zł   

Zwiększa się dochody o kwotę 
20 zł w związku 
z dostosowaniem kwoty 
otrzymanego grantu z programu 
"Kosmiczna Przygoda ESERO". 
Środki zostaną wykorzystane 
w Szkole Podstawowej nr 
3 w Piasecznie. 

2 750 75085 0920 CUW 2 871,00 zł   Zwiększa się dochody o kwotę 
83 016 zł w działach 750 oraz 3 801 80101 0830 CUW 9 312,00 zł   
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4 801 80101 0920 CUW 11 543,00 zł   801 w związku 
z przeprowadzoną analizą 
wykonania dochodów oraz 
planowanymi większymi 
wpływami w 2024 roku. 

5 801 80101 0940 CUW 19 022,00 zł   

6 801 80101 0970 CUW 25 436,00 zł   

7 801 80104 0830 CUW 2 873,00 zł   

8 801 80104 0940 CUW 4 068,00 zł   

9 801 80104 2910 CUW 4 885,00 zł   

10 801 80149 2910 CUW 3 006,00 zł   

11 921 92120 6090 FZ   450 767,00 zł 

Zmniejsza się dochody o kwotę 
450 767 zł w rozdziale 92120. 
Zmiana wynika z przesunięcia 
części realizacji zadania na rok 
2025 oraz  promesy 
inwestycyjnej nr 
RPOZ/2022/7902/PolskiŁad z 
dnia 09.09.2024r. dotyczącej 
dofinansowania inwestycji z 
Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków na prace 
renowacyjno-konserwatorskie 
elewacji wschodniej oraz 
odtworzenie zewnętrznych 
odrzwi i drzwi Kościoła św. Anny 
w Piasecznie. Rządowy Program 
Odbudowy Zabytków ma na celu 
odbudować blask zabytków w 
całej Polsce. Program 
realizowany jest poprzez 
promesy inwestycyjne udzielane 
przez BGK.  

12 852 85295 2180 KB 16 561,08 zł   

Zwiększa się dochody 
w wysokości 16 561,08 zł 
w rozdziale 85295 w związku ze 
złożonym wnioskiem na miesiąc 
wrzesień o przyznanie środków 
na wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw domowych 
oraz kosztów obsługi 
w wysokości 2% środków, które 
gmina otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 99 597,08 zł 450 767,00 zł   
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Wydatki 
bieżące       
          
Lp
. 

Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 750 75075 4300 BPK 2 086,00 zł   Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Runów zmniejsza 
się wydatki w ramach funduszu 
sołeckiego na zadaniu "Zakup 
materiałów, środków czystości 
oraz wyposażenia do budynku 
Centrum Aktywności Lokalnej 
w Runowie" (188 zł) oraz 
rezygnuje się z realizacji zadania 
"Utrzymanie czystości w budynku 
Centrum Aktywności w Runowie 
(zatrudnienie osoby na umowę 
zlecenie lub umowę o dzieło)" (1 
898 zł). Środki w wysokości 2 
086 zł przeznacza się na 
zwiększenie wydatków na 
zadaniu "Imprezy i spotkania, 
promowanie kultury i zdrowego 
stylu życia, aktywizacja seniorów 
(animatorzy, zespoły, kabarety, 
gimnastyka itp.)" Zmienia się 
nazwę zadania z "Zatrudnienie 
opiekuna do budynku Centrum 
Aktywności Lokalnej w Runowie" 
na "Zatrudnienie instruktora ds. 
kulturalno-oświatowych do 

2 852 85295 4210 
MGOP

S 
  188,00 zł 

3 852 85295 4110 
MGOP

S 
  275,00 zł 

4 852 85295 4120 
MGOP

S 
  39,00 zł 

5 852 85295 4170 
MGOP

S 
  1 584,00 zł 
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budynku Centrum Aktywności 
Lokalnej w Runowie" 

6 921 92109 4210 PM 2 600,00 zł   
Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Antoninów - 
Kuleszówka rezygnuje się 
z realizacji zadania w ramach 
funduszu sołeckiego: "Lustra na 
ścianę do sali w świetlicy w 
Mieszkowie" (2 600 zł). Środki 
w wysokości 2 600 zł przeznacza 
się na zwiększenie wydatków na 
nowo utworzonym zadaniu 
"Środki na drobne remonty i 
doposażenie świetlicy w 
Mieszkowie". 

7 921 92109 4300 PM   2 600,00 zł 

8 801 80101 4240 CUW 20,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 20 
zł w związku z dostosowaniem 
kwoty otrzymanego grantu 
z programu "Kosmiczna 
Przygoda ESERO". Środki 
zostaną wykorzystane na zakup 
środków dydaktycznych i książek 
w Szkole Podstawowej nr 
3 w Piasecznie. 

9 600 60004 4300 IT   250 000,00 zł 
Na wniosek Wydziału 
Utrzymania Infrastruktury i 
Transportu Publicznego 
przesuwa się wydatki z działu 
600 na dział 900 w kwocie 340 
000 zł na zakupie usług 
pozostałych z przeznaczeniem 
na opłaty z tytułu odbioru wód 
deszczowych i roztopowych z 
dróg gminnych. 

10 600 60016 4300 IT   90 000,00 zł 

11 900 90095 4300 IT 
340 000,00 

zł 
  

12 710 71012 4300 GGG 2 500,00 zł   

Zwiększa się  wydatki o kwot 2 
500 zł w rozdziale 71012 na 
zakupie usług pozostałych na 
opracowaniach geodezyjnych 
w związku z analiza wydatków.   
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13 700 70005 4260 INW   30 000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki w kwocie 
30 000 zł w rozdziale 70005 na 
zakupie energii, jednocześnie  
zwiększa się wydatki 
inwestycyjne jednostek 
budżetowych w kwocie 30 000 zł 
w rozdziale 92601 z 
przeznaczeniem na 
przedsięwzięcie "Basen miejski 
przy ul.Chyliczkowskiej" w celu 
wykonania dokumentacji 
usunięcia kolizji z urządzeniami 
elektroenergetycznymi, 
będącymi własnością PGE 
Dystrybucja. 

14 750 75095 4270 IT 7 000,00 zł   
Przesuwa się wydatki w kwocie 7 
000 zł w ramach rozdziału 75095 
z zakupu usług pozostałych na 
zakup usług remontowych w celu 
realizacji przedsięwzięcia 
"Zarządzanie energią w 
obiektach gminnych." 

15 750 75095 4300 IT   7 000,00 zł 

16 750 75075 4300 BPK   6 000,00 zł Na wniosek Sołectwa 
miejscowości Żabieniec 
przesuwa się wydatki 
w wysokości 6 000 zł w ramach 
funduszu sołeckiego z zadania 
"Organizacja imprez kulturalno-
rozrywkowo-sportowych dla 
mieszkańców Żabieńca 
(zabezpieczenie muzyczne 
podczas spotkań mieszkańców, 
promocja sołectwa, itp.)" na 
zadanie "Zagospodarowanie 
terenów zielonych na terenie 
sołectwa (zakup roślinności, 
materiałów eksploatacyjnych do 
utrzymania terenów zielonych, 
itp.)." 

17 900 90004 4300 UTP 6 000,00 zł   

18 852 85295 3110 
MGOP

S 
16 236,35 zł   

Zwiększa się wydatki 
w wysokości 16 561,08 zł 
w rozdziale 85295 w związku ze 
złożonym wnioskiem na miesiąc 
wrzesień o przyznanie środków 
na wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw domowych 
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19 852 85295 4010 
MGOP

S 
324,73 zł   

oraz kosztów obsługi 
w wysokości 2% środków, które 
gmina otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

Razem: 
376 767,08 

zł 
387 686,00 zł 

  

            
 

Wydatki 
majątko
we       
          
Lp
. 

Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 600 60016 6370 IDR   0,49 zł 

ZADANIE:  Ulica Ptaków 
Leśnych w Jastrzębiu i w 
Żabieńcu                                                                                 
UZASADNIENIE po 
autopoprawce: W związku z 
opóźnieniem PGE  Dystrybucja,  
związanym z wyłonieniem 
wykonawcy na roboty 
elektryczne, istnieje konieczność 
podpisania przez Gminę aneksu 
terminowego z Wykonawcą na 
roboty budowlane. W związku z 
tym istnieje konieczność 
zmniejszenia planu budżetu na  
rok 2024  na tym zadaniu w 
ogólnej kwocie 6 465 345,49 zł , 
w tym w § 6050 w wysokości 465 
345 zł oraz w § 6370 w 
wysokości  6 000 000,49 zł .  
Jednocześnie istnieje 
konieczność zwiększenia planu 
budżetu na rok 2025 o kwotę  6 
465 345 zł w tym w § 6050 w 
wysokości 465 345 zł oraz w § 
6370 w wysokości  6 000 000 zł 
z przeznaczeniem na zapłatę za 
prace budowlane oraz nadzór 
autorski. Zmianie ulega okres 
realizacji przedsięwzięcia. 
(Kwota zmniejszenia 6 000 000 
zł znajduje się w projekcie 
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uchwały na sesję 23.10.2024 r. w 
sprawie zmiany uchwały  nr 
1464/LXXVIII/2023 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. - kwota 0,49 zł 
wynika z dostosowania 
wydatków do dochodów w latach 
2024 oraz 2025) 

2 926 92601 6050 INW 30 000,00 zł   

ZADANIE:Basen miejski przy 
ul.Chyliczkowskiej                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się 
o zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024 na 
wykonanie dokumentacji 
usunięcia kolizji z urządzeniami 
elektroenergetycznymi, 
będącymi własnością PGE 
Dystrybucja. 

3 700 70007 6050 INW 46 000,00 zł   

ZADANIE:Budynek ul. 
Puławska 42A - 
Termomodernizacja budynku 
wraz z adaptacją pomieszczeń                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się 
o zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024 na 
wymianę dodatkowych okien w 
budynku. 
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4 700 70007 6050 INW 40 000,00 zł   

ZADANIE:Termomodernizacja 
budynków komunalnych na 
terenie miasta i gminy 
Piaseczno                                                                                   
UZASADNIENIE: Wnioskuje się 
o zwiększenie środków 
finansowych w roku 2024 na 
nieprzewidzane, dodatkowe 
prace. 

5 900 90095 6010 DB 
800 000,00 

zł 
  

ZADANIE:Podwyższenie 
kapitału zakładowego PWiK 
Sp. z o.o. w Piasecznie                                                                                  
UZASADNIENIE: Wprowadza 
się nowe zadanie inwestycyjne 
„Podwyższenie kapitału 
zakładowego PWiK Sp. z o.o. w 
Piasecznie” w kwocie 800 000,00 
zł w celu ustanowienia nowych 
udziałów w ilości 1 600. 

6 921 92120 6570 UA   459 967,00 zł 

ZADANIE:Dotacja dla Parafii 
Św. Anny w Piasecznie                                                                                                           
UZASADNIENIE: W związku z 
przedłużającymi się robotami 
budowlanymi wykonywanymi w 
ramach udzielonej dotacji dla 
Parafii św. Anny w Piasecznie na 
sfinansowanie prac 
konserwatorskich, 
restauratorskich i robót 
budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 
znajdującym się na terenie 
Gminy Piaseczno - konieczne 
jest zmniejszenie wydatków w 
roku 2024 o kwotę 459 967,00 
oraz jednocześnie zwiększenie 
planu budżetu na rok 2025 o tę 
sama kwotę. Wprowadza się 
nowe przedsięwzięcie do WPF 
pn.: "Dotacja dla Parafii Św. 
Anny w Piasecznie" 
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7 600 60016 6050 IDR   800 000,00 zł 

ZADANIE:Obsługa 
komunikacyjna historycznego 
zespołu budynków dawnej 
Szkoły Gospodarstwa 
Wiejskiego w Piasecznie                                                                                                          
UZASADNIENIE: Na ww 
zadanie przeznaczono kwotę 1 
650 000 zł,  w tym w roku 2024 - 
907 888 zł oraz  742 112 zł  w 
roku 2025. W chwili obecnej 
Gmina będzie unieważniać 
przetarg na roboty budowlane ze 
względu na zbyt wysoką wartość 
złożonej oferty. W związku z tym 
zachodzi konieczność 
ponownego ogłoszenia przetargu 
z terminem płatności na rok 
2025.  W wyniku powyższego 
konieczne jest zmniejszenie 
planu budżetu na rok 2024 o 
kwotę 800 000 zł i jednocześnie 
zwiększenie o tą kwotę tj. 800 
000 zł planu budżetu na rok 
2025. 

Razem: 
916 000,00 

zł 
1 259 967,49 

zł 
  

        
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Sportu oraz 
Komisji Oświaty 
  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
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4) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki działającej pod firmą 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do spółki działającej pod 
firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
5) W sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod nazwą 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę – w pkt 1a wpust 
deszczowy o średnicy jest: „5000 mm”, powinno być: „500 mm” oraz taka sama zmiana w poz. 11a i 11b. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej 
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod 
nazwą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
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6) W sprawie skargi Z.G. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie wyjaśnienia 
prawidłowości przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
oraz na brak odpowiedzi na pisma i zapytania 
 
Bogdan Temoszczuk (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały i zgłosił autopoprawkę – w 
uzasadnieniu jest: „ZEAS”, powinno być: „CUW”.  
Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Głosowano w sprawie: skargi Z.G. na bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w sprawie 
wyjaśnienia prawidłowości przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego oraz na brak odpowiedzi na pisma i zapytania 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (3) 
Anna Marecka, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
7) W sprawie skargi Z.G. na radnego Rady Miejskiej w Piasecznie w związku z zastraszaniem 
mieszkańców, nadużywaniem stanowiska oraz przekroczeniem uprawnień 
 
Bogdan Temoszczuk (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały i zgłosił autopoprawkę – w 
uzasadnieniu jest: „przedszkole nr 4”, powinno być: „przedszkole nr 5”.  
Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Głosowano w sprawie: skargi Z.G. na radnego Rady Miejskiej w Piasecznie w związku z zastraszaniem 
mieszkańców, nadużywaniem stanowiska oraz przekroczeniem uprawnień 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (5) 
Anna Marecka, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska 
NIEOBECNI (1) 
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Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
8) W sprawie skargi Henryka S. na rażące naruszenie prawa przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
poprzez zajęcie części działek o numerach 104, 51/103 i 51/31 w celu realizacji inwestycji drogowej w 
Chyliczkach 
 
Bogdan Temoszczuk (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
 
Głos zabrał pan S., który poinformował, że złożył 6 skarg na działalność zarządu Gminy, które nie zostały 
rozpatrzone. Złożył też wniosek do przewodniczącej Rady Miejskiej o zdjęcie projektu uchwały z porządku 
obrad. Przewodnicząca Katarzyna Wypych poinformowała, że nie wpłynął wniosek radnych ani komisji o 
zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. Izabella Górzyńska, przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, wskazała, że wszystkie 6 skarg dotyczyło tej samej kwestii. Bogdan Temoszczuk poinformował 
skarżącego, że przedmiotem rozpatrzenia była skarga z 13.09.2024 r., która dotyczy tego samego tematu, 
co wszystkie poprzednie. Z uwagi na terminarz pracy rady wszystkie pisma, które wpłynęły na 2 tygodnie 
przed sesją, nie mogły zostać rozpatrzone. Pan Temoszczuk wyjaśnił, że pan S. może wycofać skargę, 
ale nie może wycofać z porządku obrad projektu uchwały. Może natomiast złożyć kolejną skargę w 
zakresie, który nie został ujęty w obecnej uchwale. 
 
Głosowano w sprawie: skargi Henryka S. na rażące naruszenie prawa przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Piaseczno poprzez zajęcie części działek o numerach 104, 51/103 i 51/31 w celu realizacji inwestycji 
drogowej w Chyliczkach 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Dłużniewski, Katarzyna Krasuska, Wojciech Mika, Joanna Otręba, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
9) W sprawie skargi Państwa Marii i Dariusza K. na bezprawne działania Burmistrza i Wiceburmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno w odniesieniu do działek o numerach ewidencyjnych 40/1, 40/2, i 41 z obrębu 
40 miasta Piaseczno ze skutkiem w postaci narażenia Gminy Piaseczno na wypłatę odszkodowań 
 
Bogdan Temoszczuk (Kontrola Wewnętrzna) zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
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Głosowano w sprawie: skargi Państwa Marii i Dariusza K. na bezprawne działania Burmistrza i 
Wiceburmistrza Miasta i Gminy Piaseczno w odniesieniu do działek o numerach ewidencyjnych 40/1, 40/2, 
i 41 z obrębu 40 miasta Piaseczno ze skutkiem w postaci narażenia Gminy Piaseczno na wypłatę 
odszkodowań 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
10) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania 
odcinkami dróg powiatowych nr 2841 (ul. Bobrowiecka) w Bobrowcu i nr 2850 (ul. Orężna) w Piasecznie 
 
Edyta Kozicka-Ryszka (kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu) zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
  
Głosowano w sprawie: przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania 
odcinkami dróg powiatowych nr 2841 (ul. Bobrowiecka) w Bobrowcu i nr 2850 (ul. Orężna) w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
11) W sprawie uchwalenia Statutu Muzeum Piaseczna w Piasecznie 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. Poinformował, że zmiana uchwały podyktowana 
jest zmianą nazwy muzeum w związku z otwarciem wystawy stałej (usunięcie fragmentu „w organizacji”).  
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Głosowano w sprawie: uchwalenia Statutu Muzeum Piaseczna w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
12) W sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „Prace modernizacyjne i poprawa 
efektywności energetycznej w budynku SP1 Al. Kalin 30 w Piasecznie” i złożenia wniosku o 
dofinansowanie w ramach programu priorytetowego Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół (KPOD.03.05-IW.04-001/24) 
 
Beata Marzęcka (kierownik Referatu Pozyskiwania Środków Zewnętrznych) zreferowała projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „Prace modernizacyjne i 
poprawa efektywności energetycznej w budynku SP1 Al. Kalin 30 w Piasecznie” i złożenia wniosku o 
dofinansowanie w ramach programu priorytetowego Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 
energetycznej szkół (KPOD.03.05-IW.04-001/24) 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 2/5, obr. 19 położonej przy ul. Armii Krajowej i ul. Warszawskiej 37 w Piasecznie 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 2/5, obr. 19 położonej przy ul. Armii Krajowej i ul. Warszawskiej 37 w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
14) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działek ozn. 
nr ewid. 79/10 i 499, poł. w Runowie przy ul. Dobrej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działek ozn. nr ewid. 79/10 i 499, poł. w Runowie przy ul. Dobrej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
15) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 526 
położonej w Zalesiu Górnym przy ul. Pionierów 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. Pionierów 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
16) W sprawie uchylenia uchwały nr 1535/LXXXI/2024 w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz 
Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 39 m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: uchylenia uchwały nr 1535/LXXXI/2024 w sprawie nieodpłatnego przekazania na 
rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności zabudowanej nieruchomości położonej w obr. 39 m. 
Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna 
Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) 
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Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
 
17) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Maicki 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
18) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 67, obręb 40 i 
części działki nr 96, obręb 41 m. Piasecznie poł. przy ul. Kościuszki i ul. Sierakowskiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 67, 
obręb 40 i części działki nr 96, obręb 41 m. Piasecznie poł. przy ul. Kościuszki i ul. Sierakowskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
19) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 10/1, obręb 32 
m. Piaseczno poł. przy ul. Derdowskiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 10/1, 
obręb 32 m. Piaseczno poł. przy ul. Derdowskiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
20) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek oznaczonych nr 
185 i 186, obręb Złotokłos położonych przy ul. Targowej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 185 i 186, obręb Złotokłos położonych przy ul. Targowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr 
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Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
21) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 10/1 oraz części 
działki nr 39/4, obręb 32 m. Piaseczno poł. przy skrzyżowaniu ul. Derdowskiego i ul. Pomorskiej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 10/1 
oraz części działki nr 39/4, obręb 32 m. Piaseczno poł. przy skrzyżowaniu ul. Derdowskiego i ul. 
Pomorskiej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
22) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 24/157, obręb 
Józefosław, gm. Piaseczno poł. przy ul. Ogrodowej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ładu 
Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 
24/157, obręb Józefosław, gm. Piaseczno poł. przy ul. Ogrodowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
23) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczna dla obszaru między ulicami Julianowską, Okulickiego i Przesmyckiego 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna dla obszaru między ulicami Julianowską, Okulickiego i 
Przesmyckiego 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
24) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 910/XLVI/2021 z dnia 24 listopada 2021 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Pilawa 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 910/XLVI/2021 z dnia 24 
listopada 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Pilawa 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
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Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
25) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Wólka 
Kozodawska – dla obszaru działek nr ewidencyjny 164, 165 
 
Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
  
Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Wólka Kozodawska – dla obszaru działek nr ewidencyjny 164, 165 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
26) W sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zakazu podlewania ogródków przydomowych, działkowych, 
tuneli foliowych, trawników, terenów zielonych z wodociągu gminnego 
 
Tomasz Pawlak, Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Transportu Publicznego, zreferował projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
  
Głosowano w sprawie: uchylenia uchwały dotyczącej zakazu podlewania ogródków przydomowych, 
działkowych, tuneli foliowych, trawników, terenów zielonych z wodociągu gminnego 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Dłużniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
27) W sprawie ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – ul. Iwaszkiewicza w Piasecznie 
 
Rafał Żytkowski (Wydział Inwestycji Drogowych i Inżynierii Ruchu) zreferował projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
 
Głosowano w sprawie: ustalenia przebiegu istniejącej drogi gminnej – ul. Iwaszkiewicza w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
28) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
21.419.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały. Wyjaśniła, że 
chodzi o kwestionowanie przez RIO wydatków Gminy na pomoc dzikim zwierzętom.  
 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 21.419.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
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Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
29) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
21.421.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 21.421.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 24 września 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
30) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na uchwałę Nr 
22.454.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 8 października 2024 r. 
 
Sylwia Kalinowska, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę Nr 22.454.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 8 października 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Joanna Otręba 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
31) W sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 
 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Joanna Otręba 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Olga Śmietanowska 
NIEOBECNI (1) 
Magdalena Woźniak 
Uchwała została podjęta. 
  
7. Wolne wnioski 
 
Głos zabrał radny Michał Rosa, który odniósł się do pojawiających się w przestrzeni publicznej złych opinii 
dotyczących działania Rady Miejskiej i zaprotestował przeciwko kreowaniu fałszywego obrazu pracy rady. 
 
8. Zamknięcie obrad 
 
O godz. 10:50 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XI sesję Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
 
 
 
 

Przewodnicząca 
Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


